
Prolokół z posiedzenio Rody No.dlorylęlSp_ółdzielniMleszkoniowej ,,perkun"
w dniu 24.05.2023 r,

W dniu 24,05,2023 r, odbyło się zebronie Rody NodzorczejSM ,,Perkun'' . obecni:

l. Morek Kozico - pzewodniczqcy
2. Piotr Kościński- sekretoz,
3. Morek Stryjewski- członek,
4. Jezy Szulhoniuk - członek.

5. Beoto Piento - Prezes Zorzqdu SM ,,Perkun''

Posiedzenie odbyło się zgodnie z porzqdkiem:

l. Otworcie zebronio,
2. Pzyjęcie porzqdku obrod,
3. Pzyjęcie protokołu z popzedniego zebronio,
4. Sprowo Wolnego Zgromodzenio.
5. Propozycjo insiolocji wideodomofonów,
ó. Sprowy różne.
7. Zomknięcie zebronio.

Ad l. obrody otwozył pzewodniczqcy Rody Nodzorczej, Morek kozico istwierdził kworum oroz
prowomocność obrod.

Ad 2. Zotwierdzenie pozqdku obrod - 3 osoby zo.

Ad 3. Zotwierdzenie protokołu - 3 osoby zo.

Ad 4, P. Prezes przedstowiło propozycję zwołonio Wolnego Zgromodzenio no 19,06.2o23r, Po dyskusji,
Rodo Pzyjęło uchwołę o zwołoniu Wolnego Zgromodzenio w tym terminie _ 4 głosy zo.

Ad 5, Pzedstowiciele firmy lTS Security pzedstowili Rodzie zestow ur;:qdzeń z ktorych montowony jest
sYslem domofonów: komero wrQzz klowioturq, toblet wyświetlojqcy obroz z komery, umożliwiojqcy
otworcie drzwi, osłony komery i tobleiu. Po dyskusji rodo siwierdziło, iż decyzje w sprowie montożu
wideofonów tej (lub innej) firmy zostonq podjęte po zopoznoniu się z niezbędnymi do poniesienio
kosztomi. Jok wskozoło prezes Beoto Piento, obecne domofony no osiedlu sq w bordzo złym stonie,
zopaestono ich produkcjiiwymiono lub noprowo jest bordzo drogo.

Ad. Ó. P. Prezes Pzedstowiło informocje o skuiecznej windykocji nojbordziej zodłużonego lokolu _
odzyskono cołq zoległq kwotę oroz odsetki, Sq jednok problemy z innymi lokolomi, których mieszkońcy
nie uiszczojq opłot eksplootocyjnych oroz no fundusz remontowy.
p. prezes wspomnioło o wniosku jednego z mieszkońców zoinstolowonio
trokcie dyskusji zwrócono uwogę, że instolocjo podzielników jest kosztowno

podzielników ciepło. W
i nie musi prowodzić do

zmniejszenio opłot zo centrolne ogzewonie.
Rodo omówiło propozycję plonu gospodorczo
odbędzie się no zebroniu w dniu l czerwco br.

- finonsowego, postonowiojqc, iż dolszo dyskusjo


